

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT  
5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, DECEMBER 15, 2014  
AT 8:00 P.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. By-law 2438 entitled: "By-Law 2438 Concerning Taxes and Tariffs of the City of Côte Saint-Luc for the Fiscal Year 2015"
  - Resolution to waive the reading
  - Adoption of By-law
3. By-law 2433 entitled: "By-law 2433 creating the fee schedule for cultural, sports and leisure activities for the spring and summer of 2015 as well as to amend By-law 2439 concerning "Fun Card" fees"
  - Notice of Motion
  - Resolution to waive the reading
4. Authorisation to settle a litigation with Allstate in *Allstate vs. City of Côte Saint-Luc and Simo Management Inc.*
5. Modification to the decision of the Demolition Committee concerning the Cavendish Mall Redevelopment project – extension of delay – modification of time-table to execute construction of replacement development project
6. Modification to the decision of the Demolition Committee concerning the Griffith McConnell Redevelopment project – extension of delay to demolish
7. Approval of a Site Planning and Architectural Integration Programme - 5634 Irving Layton
8. Adjournment of the meeting

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
City Clerk

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA  
TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI  
15 DÉCEMBRE 2014 À 20h**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions
2. Règlement 2438 intitulé : «Règlement 2438 concernant les taxes et tarification de la Ville de Côte Saint-Luc pour l'exercice financier 2015»
  - Résolution de dispense de lecture
  - Adoption du règlement
3. Règlement 2433 intitulé : «Règlement 2433 établissant la grille tarifaire pour les activités culturelles, sportives, et récréatives pour printemps et l'été 2015 et afin d'amender le règlement 2439 concernant les tarifs pour la «Carte Loisirs» »
  - Avis de motion
  - Résolution de dispense de lecture
4. Autorisation de régler un litige avec Allstate dans le dossier *Allstate c. Ville de Côte Saint-Luc et Simo Management Inc.*
5. Amendement à la décision du comité de démolition concernant le projet de redéveloppement Mail de Cavendish – modification de l'échéancier concernant le programme d'utilisation de sol (construction des immeubles à suite à la démolition)
6. Amendement à la décision du comité de démolition concernant le projet de redéveloppement Griffith McConnell – prolongement du délai à démolir
7. Approbation d'un plan d'intégration et d'implantation architecturale - 5634 Irving Layton
8. Ajournement de la séance

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter, LL.B.  
Greffier